



# FRIDAY FLYER

2<sup>nd</sup> May 2025



Dear Parents, dear Students, dear Staff,

**Open Day in the Outdoor Classroom site (TinyForest). 9<sup>th</sup> May**

We invite you to join us up at the site to celebrate our school community and to introduce you to our bees, the newest development in the Tiny Forest classroom site. We will have activities at the Tiny Forest suitable for all age groups, there will be food



## FRIDAY FLYER

to share, and our bee keeper will be there to answer any questions about the bees. The event is planned between 11.30-13.30. You are not obligated to stay 2 hours. it is a pop in pop out event :) We look forward to celebrating Europe Day with you.

### **Bottles become birds!**

The children of P2DEB have been working with great enthusiasm on a very special art project over the last few days: They created colourful bird sculptures out of empty plastic bottles that they brought in themselves!

They glued, layered and painted with a lot of patience - and the result is really something to be proud of. The colorful birds now bring a lot of color into the classroom!

Great job, dear P2DEB. You are true artists! We are already looking forward to the art exhibition after the vacations!

### **Primary sports day - full of commitment, team spirit and sunshine!**

Today was all about movement, fun and teamwork for our youngest children. In perfect weather, the Primary children showed their full commitment - be it in the egg race, sack race or tug-of-war, where teamwork and fighting spirit were required.

Those who wanted to compete in sports could shine in the national youth games: sprinting, endurance, jumping and throwing were on the program - we are keeping our fingers crossed for many winners and honorary certificates! A big thank you to all the helpful parents who lent a hand and to the solid team of teachers who made this day possible.

What a wonderful day full of exercise and fun!

### **Year 4 - Visit from the Association for the Blind and Visually Impaired**

*"How do you dream?"*

*"What color do you see when you are completely blind?"*

*"Can you play computer games?"*

*"What do you do to hear the electric cars?"*

This week, Year 4 had a special visit: the Association for the Blind and Visually Impaired came to show them what it is like to live with a visual impairment or blindness as part of the lesson topic "The eye and the visual process". The children were enthusiastic and had so many questions that there wasn't enough time! If you would like to find out more about the topic, you can visit the association's stand at the Hessentag in Bad Vilbel. A big thank you to the dedicated visitors for this



# FRIDAY FLYER



valuable experience and a big thank you to our pupils who asked interested and respectful questions!

## **Jumping to Japan!**

Just before the vacations, we received some fantastic news:

Our student Emma S5 ENA and her HTG Bad Homburg rope skipping team qualified for the 2025 World Championships in Kawasaki, Japan at the German Championships in Fürth in the Odenwald! What is simply called "jumping rope" in German is actually an impressive combination of endurance, acrobatics and teamwork - and that is exactly what Emma and her team have impressively demonstrated. After their successful performance at the Hessian Championships, they have now also reached the top at national level:

Several 1st places in various disciplines and a ticket to the World Championships - we are very proud!

The German Championships with around 600 participants offered sport at the highest level - and right in the middle of it all: our Emma! Congratulations and good luck in Japan!

## **Camp Skills Training**

In June some students from MYP4 and S4 will be undertaking their practice and qualifying expeditions for the Duke of Edinburgh Award. They have been busy planning and preparing for these trips in weekly training sessions in school on Wednesday afternoons. As the expeditions draw nearer and the weather improves, the training sessions have now moved outside to the Tiny Forest. The first outdoor session saw students learn about selecting equipment and packing rucksacks from Mr Haupt, who shared his experience from long distance through-hiking in the USA. The students also got some hands-on practice with pitching and packing the tents which they will be using on their expeditions. They will continue to develop these skills in the coming weeks in future training sessions to ensure that they have successful expeditions in June.

## **The Addams Family young@part Musical!**

We are excited to announce that tickets are available from 5th of May for our upcoming production of The Addams Family young@part Musical! Join us for an entertaining evening as our talented students bring this iconic musical to life on stage.

Performance Dates: • June 17 • June 18

Showtimes: • 18.30

Ticket Price: • 5 Euro



# FRIDAY FLYER

Tickets can be purchased in the Front Office.

Be sure to buy your tickets early before they are sold out – this is an event you won't want to miss!

## Current Events

Save the Date:

**Tiny Forest Open Day for Europe Day: 9<sup>th</sup> May between 11.30-13.30**

**The Addams Family Musical Young @ Part– June 17th & 18th!**

**Summerfest: 28<sup>th</sup> June**

Please always refer to the events calendar on our website for up-to-date information

[ESRM PublicCalendar](#)



# FRIDAY FLYER



## DEUTSCHE VERSION

Liebe Eltern, liebe Schülerinnen und Schüler, liebes Kollegium,

### Tag der offenen Tür im Outdoor Klassenzimmer (TinyForest). 9. Mai

Wir laden Sie ein, sich uns anzuschließen, um unsere Schulgemeinschaft zu feiern und Ihnen unsere Bienen vorzustellen, die neueste Entwicklung im Tiny Forest Klassenzimmer. Wir werden im Tiny Forest Aktivitäten für alle Altersgruppen anbieten, es wird etwas zu essen geben, und unser Imker wird da sein, um alle Fragen zu den Bienen zu beantworten. Die Veranstaltung ist von 11.30-13.30 Uhr geplant. Sie sind nicht verpflichtet, 2 Stunden zu bleiben. Es ist eine Pop-in-Pop-out-Veranstaltung. Wir freuen uns darauf, den Europatag mit Ihnen zu feiern.

### Aus Flaschen werden Vögel!

Die Kinder der P2DEB haben in den letzten Tagen mit viel Eifer an einem ganz besonderen Kunstprojekt gearbeitet: Aus leeren Plastikflaschen, die sie selbst mitgebracht haben, sind farbenfrohe Vogelskulpturen entstanden!

Mit viel Geduld wurde geklebt, geschichtet und bemalt – und das Ergebnis kann sich wirklich sehen lassen. Die bunten Vögel bringen nun richtig viel Farbe ins Klassenzimmer!

Großartig gemacht, liebe P2DEB. Ihr seid wahre Künstler! Wir freuen uns schon auf die Kunstausstellung nach den Ferien!

### Sporttag der Primary – voller Einsatz, Teamgeist und Sonnenschein!

Heute stand bei unseren Jüngsten alles im Zeichen von Bewegung, Spaß und Miteinander. Bei bestem Wetter zeigten die Kinder der Primary vollen Einsatz – sei es beim Eierlauf, Sackhüpfen oder Tauziehen, wo Teamwork und Kampfgeist gefragt waren. Wer sich sportlich messen wollte, konnte bei den Bundesjugendspielen glänzen: Sprint, Ausdauer, Sprung und Wurf standen auf dem Programm – wir drücken die Daumen für viele Sieger- und Ehrenurkunden! Ein herzliches Dankeschön an alle hilfreichen Eltern, die mit angepackt haben, und an das solide Lehrerteam, das diesen Tag möglich gemacht hat. Was für ein schöner Tag voller Bewegung und Freude!

### 4. Klasse - Besuch vom Blinden und Sehbehindertenverein

„Wie träumst du?“

„Welche Farbe siehst du, wenn du ganz blind bist?“

„Kannst du Computerspiele spielen?“

„Was machst du, um die E-Autos zu hören?“

Diese Woche bekam die 4. Klasse besonderen Besuch: Der Blinden- und Sehbehindertenverein war zu Gast, um im Rahmen des Unterrichtsthemas „Das Auge und



# FRIDAY FLYER

der Sehprozess“ zu zeigen, wie es ist, mit einer Sehbehinderung oder Blindheit zu leben. Die Kinder waren begeistert und hatten so viele Fragen, dass die Zeit gar nicht ausreichte! Wer noch mehr über das Thema erfahren möchte, kann den Stand des Vereins beim Hessentag in Bad Vilbel besuchen. Ein herzliches Dankeschön an die engagierten Besucher für diese wertvolle Erfahrung und ein großes Lob an unsere Schüler, die interessiert und respektvolle Fragen stellten!

## Mit großen Sprüngen nach Japan!

Kurz vor den Ferien erreichte uns eine fantastische Nachricht:

Unsere Schülerin **Emma S5 ENA** hat sich mit ihrem Rope-Skipping-Team der **HTG Bad Homburg** bei den **Deutschen Meisterschaften in Fürth im Odenwald** für die **Weltmeisterschaft 2025 in Kawasaki, Japan** qualifiziert! Was man im Deutschen schlicht „Seilhüpfen“ nennt, ist in Wirklichkeit eine beeindruckende Kombination aus Ausdauer, Akrobatik und Teamwork – und genau das haben Emma und ihr Team eindrucksvoll unter Beweis gestellt. Nach dem erfolgreichen Abschneiden bei den Hessischen Meisterschaften ging es nun auch auf nationaler Ebene ganz nach oben:

**Mehrere 1. Plätze** in verschiedenen Disziplinen und ein Ticket zur Weltmeisterschaft – wir sind sehr stolz!

Die Deutschen Meisterschaften mit rund **600 Teilnehmenden** boten Sport auf höchstem Niveau – und mittendrin: unsere Emma! Herzlichen Glückwunsch und viel Erfolg in Japan!

## Camp Skills Training

Im Juni werden einige Schülerinnen und Schüler aus MYP4 und S4 ihre Übungs- und Qualifizierungsexpeditionen für den Duke of Edinburgh Award absolvieren. Sie haben sich in wöchentlichen Trainingseinheiten am Mittwochnachmittag in der Schule auf diese Ausflüge vorbereitet. Da die Expeditionen immer näher rücken und das Wetter immer besser wird, wurden die Trainingseinheiten nun nach draußen in den Tiny Forest verlegt. Bei der ersten Outdoor-Sitzung lernten die SchülerInnen von Herrn Haupt, der seine Erfahrungen von einer Langstrecken-Durchwanderung in den USA weitergab, etwas über die Auswahl der Ausrüstung und das Packen von Rucksäcken. Die Schüler bekamen auch einige praktische Übungen zum Aufstellen und Packen der Zelte, die sie auf ihren Expeditionen benutzen werden. Sie werden diese Fähigkeiten in den kommenden Wochen in weiteren Trainingseinheiten weiter ausbauen, um sicherzustellen, dass ihre Expeditionen im Juni erfolgreich verlaufen.

## Das Addams Family young@part Musical!

Wir freuen uns, Ihnen mitteilen zu können, dass ab dem 5. Mai Tickets für unsere kommende Produktion des Addams Family young@part Musicals erhältlich sind! Verbringen Sie einen unterhaltsamen Abend mit uns, wenn unsere talentierten Schüler dieses Kultmusical auf der Bühne zum Leben erwecken.

Aufführungstermine: • 17. Juni • 18. Juni



# FRIDAY FLYER



Vorstellungsbeginn: • 18.30 Uhr  
Ticketpreis: • 5 Euro

Tickets können im Front Office erworben werden.  
Kaufen Sie Ihre Tickets frühzeitig, bevor sie ausverkauft sind – diese Veranstaltung sollten Sie nicht verpassen!

## Aktuelle Veranstaltungen

**Tiny Forest Open Day for Europe Day: 9<sup>th</sup> May between 11.30-13.30**

**The Addams Family Musical Young @ Part – 17. und 18. Juni!**

**Sommerfest: 28. Juni**

Bitte informieren Sie sich immer im Veranstaltungskalender auf unserer Website über aktuelle Informationen. [ESRM PublicCalendar](#)